
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

    

 

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihov č. Z/10/15, konaného dne 02.06.2015 od 18.00 hod. na radnici,  

Švihov, nám. Dr.E.Beneše 38.            

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihov (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle 

§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a 

to od 26.05.2015 do 02.06.2015 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že přítomno je 7 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích).   

  

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Vladimíru Beštovou a Jiřího Ungera, zapisovatelem Z. Urbánka.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. 

1. Zahájení.  

2. Ověření zápisu č. 9/2015. 

3. Kontrola plnění usnesení. 

4. Projekt „Nakládání s bioodpady ve městě Švihov“ 

5. Žádost města Klatovy.   

6. Rozvoj veřejného vodovodu. 

7. Různé. 

  

Před hlasováním dal předsedající možnost členům se vyjádřit. K navrženému programu nebyly vzneseny 

návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

Návrh usnesení:  ZM schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 77/Z10/15 bylo schváleno. 

 

Bod  č. 2 –  Ověření zápisu č. 9/2015 

Ověření zápisu č. 9/2015 provedli Jiří Unger a Vladimíra Beštová. Zápis byl přečten a odpovídá 

projednávaným skutečnostem.   

 

Bod č. 3 –  Kontrola plnění usnesení. 

Ke kontrole není žádný bod usnesení.  

  

Bod č. 4 – Projekt „Nakládání s bioodpady ve městě Švihov“. 
Město má podanou žádost o dotaci na nákup kompostérů, štěpkovače a kontejnerů s nosičem. Žádost byla 

odsouhlasena, očekává se její kladné vyřízení. Bylo vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele. Včera se sešla 

komise pro vyhodnocení nabídek – do 13.00 hod. byla doručena jedna nabídka, po termínu ve 13.20 hod. byla 

doručena další nabídka, která ale nemohla být do vyhodnocena zařazena, nebyla otevřena. Komise posoudila 

zaslanou nabídku od firmy Ondřej Štěpančík, Částkov. Nabídka nebyla v souladu se zadanými technickými 

parametry pro štěpkovač, musela být pro nedodržení podmínek vyřazena. Předsedající podal návrh, aby 

zastupitelstvo tendrové řízení zrušilo, protože ani jedna nabídka nevyhověla stanoveným podmínkám. 

Z komise vzešel návrh, aby se vyhlásil nový tendr s tím, že se budou oddělené hodnotit nabídky na 

kompostéry a samostatně nabídky na „techniku“.   



Návrh usnesení: ZM rozhodlo zrušit výběrové řízení na dodavatele zakázky „Nakládání s bioodpadem 

ve městě Švihov“ a rozhodlo vypsat nové výběrové řízení s tím, že bude zvlášť hodnocena nabídka na 

kompostéry a zvlášť nabídka na techniku. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 78/Z10/15 bylo schváleno. 

Bod č. 5 – Žádost města Klatovy. 

Předsedající uvádí, že již dříve zastupitelstvo projednávalo spolupráci s Městem Klatovy na spolufinancování 

protidrogové prevence. Nyní byla zaslána konkrétní žádost o dotaci ve výši 4.673,-Kč na spolufinancování 

terénního programu občanského sdružení Ulice pro osoby závislé na nelegálních návykových látkách na 

území města Klatovy pro občany regionu Klatovska. Je to v souladu s již dříve přijatým usnesením. 

Návrh usnesení: ZM souhlasí, aby Městu Klatovy byla poskytnuta dotace ve výši 4.673,- Kč na 

spolufinancování terénního programu občanského sdružení Ulice pro osoby závislé na nelegálních 

návykových látkách na území města Klatovy pro občany regionu Klatovska. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 79/Z10/15 bylo schváleno. 

 

Bod č. 6 – Rozvoj veřejného vodovodu. 

Město Klatovy plánuje prodloužit vodovod ze Štěpánovic do Dehtína a dojednává se i možnost vodovod 

prodloužit až do Švihova. Ve Švihově byl za účelem zlepšení kvality vody proveden zkušební vrt. Ve stávající 

10 m studni je hodnota dusičnanů kolem 40, voda z provedeného zkušebního vrtu má hodnoty ještě vyšší – 56 

(limit je 50). V budoucnu se bude muset řešit – buď složitou technologií na odstraňování dusičnanů, která má 

velké provozní náklady, nebo přivést do Švihova kvalitní vodu z Nýrské přehrady, která dusičnany 

neobsahuje, kvalitou odpovídá požadavkům na kojeneckou vodu. Uskutečnilo se jednání se zástupci Města 

Klatovy. Bylo dohodnuto společné řešení, které má větší šanci na získání dotace. Prodloužení vodovodu 

z Dehtína – je vytipovaná trasa, kromě pozemků města by bylo dotčeno asi 6 soukromých vlastníků pozemků. 

Do 14 dnů se musí na Krajský úřad PK zaslat aktualizace do plánu vodovodů a kanalizací a odhad nákladů. 

Koncem roku se již může zadat zpracování projektové dokumentace, následně pak požádat o dotaci. Počáteční 

odhad stavby prodloužení je cca 8 mil. Kč. Cena vody by se od Města Klatovy nakupovala ve výši nákupní 

ceny vody z VD Nýrsko + cca 3,-Kč náklady na přečerpávání. 

Návrh usnesení: ZM souhlasí s tím, aby se pokračovalo na přípravě projektu na napojení vodovodu ve 

Švihově na vodu z vodního díla Nýrsko. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 80/Z10/15 bylo schváleno. 

 

p. Unger – dotazuje se, zda bude možné tímto řešit i vodovod ve Lhovicích  x předsedající odpovídá, že to 

spojit nejde, u žádosti o dotaci se hodnotí náklady na 1 obyvatele, tím by se žádost stala neprůchodná. 

Samostatná žádost o dotaci na vodovod Lhovice již byla podána a byla zamítnuta právě pro velké náklady 

připadajících na jednoho obyvatele obce.  

p. Vaněček – v souvislosti s vodovodem se dotazuje, jak byla vyřešena připomínka občana z předchozího 

zasedání zastupitelstva ke chlorování vody v neděli x předsedající odpovídá, že chlor dávkuje automat, ručně 

přidáván není, připomínku měl s občanem projednat p. Karhan.  

 

Bod č. 7 – Různé. 

 

Nákup příkopového mulčovače 

V letošním roce je v rozpočtu počítáno s nákupem nového příkopového ramene. Vlastními silami se příkopy  

sekají již sedmý rok, plochy přibývají. Před tím byly služby prováděny dodavatelsky, roční náklad byl kolem 

120 tis. Kč. Byly osloveny 3 firmy, nejvýhodnější nabídka je od firmy Agrowest Klatovy za částku 385.000 

Kč bez DPH. 

Návrh usnesení: ZM souhlasí s tím, aby byl zakoupen příkopový mulčovač od firmy Agrowest Klatovy 

za částku 385.000 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 81/Z10/15 bylo schváleno. 

 

Smlouva s ČEZ Distribuce a.s. 

V souvislosti s plánovanou stavbou sportovní haly musí být provedena přeložka kabelu nízkého napětí. Na 

provedení přeložky zaslala ČEZ Distribuce a.s. Smlouvu o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného 

k dodávce elektrické energie, kdy ČEZ Distribuce a.s. zajistí realizaci přeložky a Město Švihov uhradí 

náklady, předpokládaná výše je 93.092,- Kč bez DPH. 



Návrh usnesení: ZM souhlasí s uzavřením Smlouvy č. Z_S24_128120046001 s ČEZ Distribuce a.s. o 

realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektrické energie v místě plánované 

stavby sportovní haly. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 82/Z10/15 bylo schváleno. 

Žádosti o dotace  

Žádosti o dotaci z programu podpory akcí spolků podal TJ Sokol Švihov: 

- 2.000,- Kč na dětský maškarní bál konaný dne 28.2.2015 

- 2.000,- Kč na taneční zábavu „Sifon“ konanou dne 21.3.2015 

- 2.000,- Kč na oslavu MDD ve Švihově  konanou dne 31.5.2015 

Návrh usnesení: ZM souhlasí s poskytnutím dotace z programu podpory akcí spolků TJ Sokol Švihov: 

- 2.000,- Kč na dětský maškarní bál konaný dne 28.2.2015 

- 2.000,- Kč na taneční zábavu „Sifon“ konanou dne 21.3.2015 

- 2.000,- Kč na oslavu MDD ve Švihově  konanou dne 31.5.2015 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 83/Z10/15 bylo schváleno. 

 

Dopravní opatření 

Na zasedání zastupitelstva v KD vznášeli občané připomínky k dopravní situaci ve Švihově. Požadavky na 

řešení ve smyslu vznesených připomínek byly zaslány příslušným orgánům. Krajský úřad PK, který má ve své 

správě komunikace I. třídy, požadavek na snížení rychlosti před mostem na 70 km a osazení značky, která by 

upozorňovala na ostrůvek, zamítl. Zamítnutí podložil nesouhlasným stanoviskem Policie ČR, která se 

odvolává na dopravní nehodovost v předmětném úseku – v loňském roce šetřena pouze jedna dopravní 

nehoda, ochranný ostrůvek je bezpečně rozpoznatelný z pohledu řidiče ve vzdálenosti cca 100 m, je 

dostatečné svislé i vodorovné značení. 

Městský úřad Klatovy, odbor dopravy se k provozu na komunikaci v Čechovo ulici dosud nevyjádřil – 

požadováno snížení rychlosti, umístění radaru, zda komunikace splňuje podmínky komunikace II. třídy. 

Na další dopis na Krajský úřad PK týkající se dotací na nové radary odpovězeno, že nové radary platil 

Plzeňský kraj a byly instalovány na místa, která byla vytipována Policií ČR.  

 

Parkovací automat 

Parkovací automat na náměstí je v letošním roce po několikráte opětovně v poruše. Vzhledem k jeho stáří a 

dosaženým tržbám se navrhuje na toto stanoviště zakoupit nový parkovací automat a dosavadní po opravě 

umístit na druhou stranu náměstí. Na základě nabídky od firmy CROSS Zlín, a.s. je vybrána nabídka na 

parkovací automat v základním provedení za částku 87 tis. Kč + doprava a montáž.  

Návrh usnesení: ZM souhlasí s nákupem nového parkovacího automatu od firmy CROSS Zlín, a.s. za 

částku 87 tis. Kč bez DPH + náklady na dopravu a montáž. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 84/Z10/15 bylo schváleno. 

 

Diskuze: 

p. Unger – poukazuje, že na cyklostezce je velký provoz aut, projednával to i s Policií, ale ta namítá, že nejsou  

všude osazeny značky se zákazem vjezdu. x Město značky na svém katastru osadí, s obcí Dolany      

bude umístění značek projednáno.  

 

p. Vaněček – dotazuje se, jaké křížky bude město restaurovat. x Předsedající odpovídá, že se jedná o 3 křížky  

          – ve Školní ulici u školy – náklady bude hradit anonymní dárce. Další křížek je u cyklostezky  

                (Špatenkovic křížek) a křížek Na Hrobárně. Náklady na jeden křížek budou cca 20.000,-  

                Kč. Práce budou dokončeny do konce června. Tam, kde křížky již zcela chyběly, budou použity  

                křížky, které jsou uskladněny na faře.  

  

Zasedání ukončeno v 19.40 hod.     

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina 

  

  



Zápis byl vyhotoven dne:  03.06.2015   

          Zapisovatel:  Zdeněk Urbánek 

 

 

Ověřovatelé: Jiří Unger            ………...…..………………………dne ………………………………….. 

 

  Vladimíra Beštová………. ……………….…………dne ………………………………….. 

 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města….……….……………………dne ………..…………………………. 


